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Bestyrelsesmøde Nibe Fjordbadeklub 
”De friske Sild” d. 10. maj 2022 

 

Tilstede:  Gitte Syvsten, Helle Magh, Steffen Bauner, Jan Janner, Maggi Storgaard,  

 Karsten Garborg og Christina Duun 
 

Afbud:  
 

Referent:  Christina Duun 
 

Dagsorden: 
1. Udendørs bruser  

Skal vi skifte den almindelige hane til vandet ud med en selvlukkende bruseventil, som man typisk har i 

svømmehaller? Så risikerer vi ikke, at nogle glemmer at lukke for vandet og det løber over en nat eller 

flere dage.  

Der foresloges selvslukkere på udendørs bruser. Jan undersøger hvad selvslukkere koster til næste 

møde. Jan køber en selvslukker til udendørs så tager vi stilling om der også skal købes til indendørs. 

 

2. Rengøring 

Hvad gør vi ved rengøringen hvis medlemmerne står på rengøringslisten, men er udmeldt?  

Der er altid sat 3 personer på og det besluttes at de 2 andre så ordner rengøringen sammen. 

Karsten undersøger hvad det koster at få gjort rent af OP service koster 1 gang ugentlig.  

Bænkene i saunaen kan udliciteres til medlemmerne, hvis OP Service overtager rengøringen. Dette kan 

evt. tages op på en generalforsamling senere. 

Vi stemmer om dette næste gang når Karsten har undersøgt hvad det koster. Karsten undersøger med 

Conventus om dette program kan hjælpe med rengøringslisten. 
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3. Sommerfest 

En samling med grill og fx snobrød i havnehuset for hele familien. Der var flertal om dette. Gitte 

kommer med et udspil til dette på næste møde. Sommerfest skal være for hele familien også selvom 

resten af familien ikke er medlem. 

 

4. Saunagus arrangement d. 30. April 2022 

Debriefing og feedback – Hvad kan gøres bedre/anderledes til næste gang? 

 

Godt med minibaren. Forslag om at næste gang betaler klubben for ingredienserne til  

minibaren. 

Der var snak om, at vi næste gang skal tage betaling for dette – 50 kr.  – dette er der flertal for. 

Maggi arbejder på at hendes søn bliver oplært som gusmester i Isbjørnen, så han fremadrettet 

kan være gusmester. Vi ser om der er kommet en løsning til næste bestyrelsesmøde med  

Maggis søn. 

Der hentes erfaringer fra andre vinterbadeklubber om hvad de gør.  

 

 

5. Saunaperiode til den 30. April 2022 

• Kan vi have dvale (60 grader) f.eks. hver lørdag? Fx i maj og august måned. I Løgstør er der en 

ordning med dvale fra 7.00 – 20.00 og så trykker man på en knap så har man sauna tid i 30 

minutter.  

• Kan man evt. give mulighed for at medlemmer kan betale for ekstra saunatid via Mobilepay? 

Stefen tilbyder at administrere dette.  

Der vil skulle laves en ordning hvor man kan trykke på en knap og så er saunaen tændt den 

næste time. Stefen finder ud af hvad denne knap koster og tager punktet med til næste møde. 

• Tændt sauna ved fuldmånebadning? 

Der blev stemt om at saunaen er tændt ved fuldmånebadning i alle måneder på nær juni, juli og 

august. De 3 måneder er saunaen kun tændt hvis der er nogen tilmeldte på Facebook. 

 

6. Mulighed for udlejning af faciliteterne 

Hver gang der er intro kan man åbne op 1 time fra kl. 11.00 – 12.00 efter intro for evt. nye kommende 

medlemmer, som gratis kan komme og prøve vinterbadning og saunaen. Dette skal fra september.  

Der bliver ikke åbnet for udlejning til fx polterabend m.m. da indtægten skal fratrækkes tilskuddet vi får 

fra kommunen og vi derfor ikke vil få noget ud af dette økonomisk. 

 

7. Status på kontingent indbetalinger 

Helle og Christina mødes og laver en opdatering og tager dette med til næste møde.  

 

8. Årshjul 

• På mødet i maj måned laves årshjul for hvad vi skal have på dagsorden i bestyrelsen. 

Udskydes til juni måned. 

• Der er bestyrelsesmøde 1 gang månedligt på nær juli og december. 

Onsdag, d. 15/6, kl. 18.30 i bådhuset 

Torsdag, d. 25/8, kl. 18.30 i bådhuset 

Mandag, d. 26/9, kl. 18.30 i bådhuset 

Tirsdag, d. 25/10, kl. 18.30 hos Steffen 
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Onsdag, d. 30/11, kl. 18.30 i bådhuset 

 

Steffen spørger bådhuset om lov til at låne lokalet. 

 

9. Intro for nye medlemmer 

• Manual til nye medlemmer – Gitte 

Gitte laver manual. 

• Udlevering af brikker ved intro og 15 minutter før hvert bestyrelsesmøde. 

Der er intro første lørdag i hver måned i alle måneder på nær juni, juli og august. Steffen sætter 

opslag op.  

 

10. Teams – hurtig gennemgang og kommentarer fra teams 

Teams for rengøring:   Maggi 

    Har vi talt om under et tidligere punk. 

Teams for sikkerhed og vedligehold : Jan 

 

Der er lagt fliser. Der mangler stadigvæk lidt 

finish.  

Jan finder en løsning med et cup-bor. 

Redningsbælte skal sættes op de står i en kasse i 

herreomklædning. 

Stigerne kommer i juni måned. 

 

Teams for Teknik/socialmedier/hjemmeside: Karsten 

Teams for event og intro:  Gitte 

 

Ansvar for fonde:   Steffen, Karsten og Christina 

Ansvar for medlemsliste og brikker:  Christina 

 

11. Indsamling af ideer til nye tiltag og forbedringer 

Overføres til næste gang. 

 

 

12. Fonde søgning – status 

Overføres til næste gang. 

 

 


